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Nieuwsbrief 30 april 2021 

PvdA Zuid-Kennemerland 

 

 

 
Morgen is het zover: 1 mei, de Dag van de Arbeid, waarop we traditiegetrouw 

onze jubilarissen verrassen met een mooie bos rozen, vergezeld van een 

speldje en een persoonlijke brief van onze voorzitter Nelleke Vedelaar.  

 

Dit jaar telt de PvdA afdeling Zuid-Kennemerland maar liefst dertien leden die 

50 jaar lid zijn van de Partij van de Arbeid en zes leden die nu 25 jaar lid zijn.  

In de woorden van Nelleke Vedelaar:  

“Dit is een bijzonder lange periode.  Een periode van steun door dik en dun. Je 

hebt partijleiders en -voorzitters zien komen en gaan, kent ons in tijden van 

coalitie en oppositie, zowel lokaal, als landelijk en over de grenzen heen. Onze 

vereniging bestaat uit ruim 41.000 leden net als jij, 350 afdeling en 12 

gewesten. Samen met jou werken onze leden aan een samenleving met gelijke 

kansen voor iedereen. (..) Jouw steun geeft mij moed, het toont de kracht van 

onze beweging. Het laat mij ook zien dat we het samen doen. In deze bijzonder 

moeilijke tijd hebben we elkaar extra hard nodig. (..) In deze tijd waarin 

iedereen om ons heen -maar de meest kwetsbaren nog het 

meest- getroffen wordt door de Coronacrisis, is het des te meer 

nodig dat wij een sterke sociaaldemocratische vuist maken.  

Ik hoop dat we nog lang op je steun mogen rekenen.””  
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Even bijpraten 

Recente informatie uit onze vier gemeenten 

    Bloemendaal              Haarlem 
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Zoals verwacht ging de gemeenteraad in 
meerderheid akkoord met de raadsvoorstellen 
zoals die al in de diverse commissies waren 
besloten. Dat wil echter niet zeggen dat de 
Bloemendaalse raad de agenda “in no-time” 
kan afwerken.  
 
De laatste vergaderingen zijn we niet anders 
gewend dan dat de vergadering pas na half 
twaalf kan worden afgehamerd. Dit hangt aller-
eerst samen met het relatief groot aantal frac-
ties: 9 op een aantal van 19 zetels. Vijf van 
deze fracties bestaan uit slechts één zetel.  
Dat zet voor die fracties de spreektijd onder 
druk, hetgeen niet bevorderlijk is voor ontspan-
nen beraadslagingen. Ook het college heeft 
een vastgestelde spreektijd. Wanneer leden 
van het college bij de beantwoording van de 
vragen of voor hun betogen “de nodige tijd ne-
men”, kan ook die onder druk komen te staan. 
Vooral in de raadscommissies zien we dit met 
enige regelmaat. Spreektijden bij raadscom-
missies zijn overigens nog niet zo lang geleden 
ingesteld toen voor iedere raadscommissie 
twee volle en lange avonden eerder usance 
dan uitzondering was. Hoe dan ook: de voorzit-
ters van raad en commissies hebben door-
gaans hun handen vol om alles in goede ba-
nen te leiden. 
 
Tot slot: tot frustratie van de meeste fracties is 
de beslissing van de Raad van State over Park 
Vogelenzang in Bennebroek voor de derde 
keer uitgesteld met een termijn van zes weken. 
Dit alles door het beroep van de “Stichting tot 
Behoud Erfgoed Zuid-Kennemerland, die het 
aantal wooneenheden te hoog vindt voor dit 
gebied (250, maximaal 300). Het plan is voort-
durend begeleid door een klankbordgroep van 
omwonenden. Diverse tussentijdse aanpassin-
gen waren het gevolg. Bijna raad breed aange-
nomen. Maar helaas. 
 
Henk Schell, fractievoorzitter. 

De discussie over de locatie voor de Skaeve 
Huse en Domus+ voor veel commotie gezorgd 
in de commissie en de gemeenteraad van 
Haarlem. Zie hierover de blog van Maarten 
Wiedemeijer en de bijdrage van onze voorzitter 
op de volgende pagina. 
 
Leuk nieuws uit Haarlem is: 

• De zonnepanelenactie, waarbij vakkundige 
regionale installateurs Haarlemmers tot 31 
augustus 2021 de mogelijkheid bieden om 
tegen een gunstige prijs zonnepanelen te 
laten installeren. Er worden op 11 mei, 19 
mei en 17 juni om 20:00 uur online informa-
tieavonden verzorgd voor geïnteresseerden. 

• Het preventieakkoord Schalkwijk, wat de 
gezondheidsvaardigheden van de inwoners 
wil verbeteren. 

• De feestelijke oplevering van de eerste 34 
(van uiteindelijk totaal 142) binnenstedelijke 
woningen in het Schoterkwartier door PvdA 
wethouder Floor Roduner 

 
Verder een toelichting uit de fractie over: 

• de zorgen rond de voorgenomen nieuwe 
aanbesteding van de jeugdzorg 

• ondersteuning van Haarlemse lhbti-ers  

• een pleidooi voor een “warme afbouw” van 

Izoof, de pilot met deelauto’s in het Ramp-

laankwartier en de Planetenbuurt 

 

Ienke Verhoeff, fractievoorzitter PvdA 

https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-kiest-drie-locaties-voor-vervolgonderzoek-domus-en-skaeve-huse/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-kiest-drie-locaties-voor-vervolgonderzoek-domus-en-skaeve-huse/
https://www.haarlem.nl/nieuws/zonnepanelenactie-haarlem-doet-u-mee/
https://www.haarlem.nl/nieuws/preventieakkoord-schalkwijk-zet-in-op-welbevinden-rookvrije-generatie-en-gezond-gewicht/
https://www.haarlemupdates.nl/2021/04/23/feestelijke-oplevering-eerste-34-woningen-in-binnenstedelijk-schoterkwartier-in-haarlem/
https://www.haarlemupdates.nl/2021/04/23/feestelijke-oplevering-eerste-34-woningen-in-binnenstedelijk-schoterkwartier-in-haarlem/
https://www.schoterkwartier.nl/
https://www.schoterkwartier.nl/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/zorgen-om-nieuwe-aanbesteding-jeugdzorg/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/ondersteuning-voor-haarlemse-lhbtiers/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-een-warme-afbouw-van-izoof/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-een-warme-afbouw-van-izoof/
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    Heemstede                            Zandvoort 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
  

De gemeenteraadsagenda van deze maand 

was niet echt spannend. Maar op uitvoerings-

niveau gebeurde wel een aantal leuke dingen. 

• Jongeren (tussen de 14 en 26 jaar) uit 
Heemstede krijgen deze lente en zomer de 
kans om samen met andere jongeren een 
project te organiseren voor hun buurt.  

In een paar weken krijgen ze talent-work-
shops, begeleiding én budget om hun eigen 
idee tot een schitterend resultaat te bren-
gen. Hiermee doen jongeren iets goeds 
voor een ander én werken aan hun CV.  
Meer weten of meteen aanmelden?  
Stuur uiterlijk 8 mei een berichtje naar Ma-
rieke Boor van gemeente Heemstede, via 
WhatsApp naar 06-11356802 of per mail 
naar m.boor@heemstede.nl.  
 

• Op De Dag van de Aarde (22 april) is in 

Heemstede een proef gestart met het mat-

chen van vraag en aanbod van herbruikbare 

bouwmaterialen. Particulieren kunnen her-

bruikbare of overschotten van bouwmateria-

len inleveren bij Snuffelmug Heemstede, zo-

dat deze beschikbaar komen voor (her)ge-

bruik door anderen. 

 

• Verder goed om te weten dat de zonnepa-

nelenactie ook in Bloemendaal, Heemstede 

en Zandvoort geldt. Check onze website 

voor meer informatie. 

Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

Uit de gemeenteraad 

In 2019 werd al door het college voorgesteld 

om de Mariaschool te verkopen ten behoeve 

van jongerenhuisvesting. Het pand werd ver-

huurd aan kunstenaars die hierdoor op straat 

dreigden te komen. Samen met de gebruikers 

heeft de PvdA hiertegen geageerd. Nu lag een 

beter uitgewerkt plan voor, waarbij de gebrui-

kers worden verhuisd naar andere locaties.  

De VVD motie borging jongerenhuisvesting is 

op ons verzoek omgezet naar een amende-

ment, waardoor de nieuw te realiseren jonge-

renappartementen exclusief voor jonge starters 

uit Zandvoort worden bestemd..   

Extra budget (7ton) nodig voor  3 jaar F1.  

Oorzaak: corona en ambtelijke inzet te laag in-

geschat. Ons standpunt blijft dat de kosten al-

leen verhaald moeten worden op de bezoe-

kers. In de commissie deden we voorstellen 

voor extra opbrengsten. De raad stemde met 

coalitiebrede steun in met een taakstellend 

budget voor gemeentelijke kosten.   

 

Uit de fractie   

De PvdA heeft grote bedenkingen bij de 

nieuwe verwervingstrategie in zorg en het so-

ciale domein. De toetreding van nieuwe, vaak 

landelijk aanbieders zijn een bedreiging van de 

huidige goed functionerende structuur. Naar 

aanleiding van. het onderzoek in Twente naar 

verwevenheid tussen zorg en criminaliteit zijn 

vragen gesteld over de regionale situatie.  

Besloten is om 300 woningen te bouwen o.m. 

voor starters en doorstromers. Zaanstad heeft 

hiervoor een goede sociale regeling ontwor-

pen. De PvdA heeft verzocht te onderzoeken 

of dit model in Zandvoort toepasbaar is.   

 

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 

mailto:m.boor@heemstede.nl
mailto:m.boor@heemstede.nl
https://www.snuffelmug.nl/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/zonnepanelenactie-regio-zuid-kennemerland/
https://zandvoort.raadsinformatie.nl/document/10041485/1/Amendement%20VVD%20Jongerenhuisvesting%20Mariaschool
https://zandvoort.raadsinformatie.nl/document/10041485/1/Amendement%20VVD%20Jongerenhuisvesting%20Mariaschool
https://www.betaalbarekoopwoningen.nl/home
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Politiek bedrijven is verantwoordelijkheid nemen! 
Met verbazing heb ik de discussies over Domus+ en Skaeve 
Huse in de raadscommissie en gemeenteraad van Haarlem 
gevolgd. Het gaat hierbij over voorzieningen voor kwetsbare 
groepen met psychische en verslavingsproblematiek. Huizen 
voor kwetsbare mensen die nu verspreid door Haarlem lopen 
en slapen, zonder dat er goed zicht op kan worden gehouden.  
 
Bij wet is geregeld dat iedere gemeente zorgplicht voor deze 
medeburgers heeft. Ruim een jaar is gezocht naar een locatie 
met de minste problemen. 

 
Niet eenvoudig, want een ideale locatie is in een dichtbebouwde gemeente als Haarlem na-
tuurlijk niet te vinden. Op 22 april moesten er vervolgstappen worden genomen. Verbazend 
vond ik de manier waarop sommige partijen omgaan met deze zorgplicht. 
 

Vol emotie en met een eindeloze rij aan amendementen en moties werd zichtbaar dat veel 

raadsleden meer voeling hebben met de mening van wijkraden dan met hun taak om ook bij 

moeilijke dossiers samen tot een oplossing te komen. ‘Niet in mijn achtertuin (wijk)’ leek het 

ultieme doel van veel sprekers. Als het probleem moet worden opgelost, graag in een andere 

buurt. Ook bleek men het geen probleem te vinden deze wettelijke taak gewoon te negeren 

en ervoor te pleiten om de voorzieningen maar naar een andere gemeente door te schuiven.  

Ik denk dat volksvertegenwoordigers inderdaad tot taak hebben naar bewoners te luisteren. 

Zij moeten immers weten wat er leeft. Maar vervolgens moet je met die gegevens in je ach-

terhoofd, een bijdrage leveren die tot een oplossing kan leiden. Je kunt dus nooit louter de 

spreekbuis van een bepaalde groep zijn.  

We mogen trots zijn op de inbreng van onze PvdA vertegenwoordigers. Onze woordvoerder, 

Maarten Wiedemeijer, stelde helaas vast dat bepaalde partijen op ‘verantwoordelijkheidsva-

kantie’ waren. Gelukkig hebben we in onze partij een traditie van verantwoordelijkheid ne-

men, vooral als het om onze kwetsbare medemens gaat. Met veel duwen en trekken werd er 

uiteindelijk toch een besluit genomen waar het College mee verder kan.  

Niet alleen onze huidige vertegenwoordigers maar ook de toekomstige kandidaten in de ge-

meenteraad zullen medeverantwoordelijkheid moeten dragen voor goede besluiten die lei-

den tot een fatsoenlijke opvang van kwetsbaren. Ook als dat niet door iedereen met applaus 

zal worden beloond! 

André Broekmans, waarnemend voorzitter 

 
 

Gemeenteraadsverkiezing 2022 
Op 16 maart 2022 zijn de gemeenteraads-

verkiezingen. De PvdA Zuid-Kennemerland 

zoekt ambitieuze en overtuig(en)de kandida-

ten voor de gemeenteraden van Bloemen-

daal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort. 

Met hart voor de lokale politiek en de sociaal-

democratische basiswaarden, met nieuwe 

ideeën en volhardingsvermogen. 
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Begin juni start de wervingsprocedure voor kandidaat raadsleden. De deadline voor aanmel-

ding is 13 september 2021. Maar tot die tijd kun je al wel wat doen om te verkennen of het 

raadslidmaatschap iets voor jou zou kunnen zijn. 

 

Zo heeft Timo Haver de afgelopen maand 

stage mogen lopen bij de fractie van de PvdA 

Haarlem. Hij vertelt: “Ik heb precies een cyclus 

meegemaakt, tussen twee raadsvergaderin-

gen in. Ik vond het erg leuk en leerzaam en 

kan het iedereen met zelfs maar lichte inte-

resse in de lokale politiek aanraden. Ik zat bij 

de fractievergadering op maandagen en door-

deweeks bij de commissie- of raadsvergade-

ring. Bijna alles was nu uiteraard digitaal.  

Ik heb vooral geleerd wat het allemaal inhield. Ik wist wel dat de fractie iets met een ‘commis-

sie’ deed, maar nu weet ik wat een commissievergadering is en wat het punt is van zo’n ver-

gadering. Wat me ook sterk is bijgebleven, is dat elke partij maximale spreektijd heeft en als 

je daardoor heen bent, kom je echt niet meer aan de beurt. Ik dacht: dit zouden we in het da-

gelijkse leven ook moeten invoeren. Allerlei onderwerpen kwamen voorbij die burgers direct 

raken: het verhitte thema van de verslaafdenopvangcentra Domus Plus en Skaeve Huse, 

maar ook afval scheiden, referenda, autobezit en woonwagens.  

 

Ook kwam allerlei jargon voorbij zoals griffie, seniorenconvent, presidium of hamerstukken 

met stemverklaring. Mijn begeleiders, Isabelle Wisse en Bart den Uyl, namen de tijd en 

moeite me dit allemaal uit te leggen. Dat waardeer ik zeer, omdat ze het al druk genoeg heb-

ben. Tot slot heb ik een beter beeld van wat raadslid zijn voor je persoonlijk leven betekent: 

het neemt een aantal avonden in de week in beslag, maar daar staat tegenover dat je zeer 

betekenisvol werk doet. En werk van betekenis verrichten is toch wat de meesten van ons 

uiteindelijk willen doen? Als dit je aanspreekt, aarzel dan niet om je ook aan te melden bij de 

PvdA fractie in je woongemeente! 

 

Terugblik op de Jan Schaper leergang, boeiende zaterdagen in april  

De Jan Schaper leergang wordt georganiseerd voor partijleden die meer dan gemiddelde in-

teresse hebben in de lokale politiek en overwegen zich te kandideren voor de gemeente-

raadsverkiezingen van 2022. De leergang heeft tot doel deze mensen kennis te laten maken 

met de praktijk van de lokale politieke en de PvdA en hen te helpen bij de afweging om zich 

al dan niet kandidaat te stellen.  

Er deden in totaal 160 Noord-Hollanders mee aan de Leergang! Een hele mooie opkomst. 

Drie zaterdagen in april (10, 17 en  24 april) stonden in het teken van waarden gedreven poli-

tiek, persoonlijke drijfveren, verwachtingen, doelen realiseren en de start van een politieke 

carrière. Veel partijgenoten en uit onze regio deden mee of speelden een rol als begeleider 

in de break-out rooms. Het waren boeiende bijeenkomsten met een mooie mix van gedreven 

partijgenoten. Dus nieuw talent, kom op en stel je kandidaat!  

 

Crashcourse: wil jij PvdA-raadslid worden? 

Denk jij na over het raadslidmaatschap namens de PvdA? Doe dan mee met onze stoomcur-

sus lokale politiek, zodat je geïnformeerd de keuze kan maken om je te kandideren!  

In een kleine twee uur nemen we je mee in drie belangrijke vragen over het raadslidmaat-

schap namens de PvdA: 

https://www.pvda.nl/partij/opleidingen/jan-schaper-leergang-2021/
https://maud.pvda.max.nl/r/6426d4f42493695615b26bdd9?ct=YTo1OntzOjY6InNvdXJjZSI7YToyOntpOjA7czo1OiJlbWFpbCI7aToxO2k6MjI1O31zOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTtzOjQ6InN0YXQiO3M6MjI6IjYwODk4OWZmODQ3NTQyMTEzNjU2MzQiO3M6NDoibGVhZCI7czo2OiIxNDIwNTkiO3M6NzoiY2hhbm5lbCI7YToxOntzOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTt9fQ%3D%3D&
https://maud.pvda.max.nl/r/6426d4f42493695615b26bdd9?ct=YTo1OntzOjY6InNvdXJjZSI7YToyOntpOjA7czo1OiJlbWFpbCI7aToxO2k6MjI1O31zOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTtzOjQ6InN0YXQiO3M6MjI6IjYwODk4OWZmODQ3NTQyMTEzNjU2MzQiO3M6NDoibGVhZCI7czo2OiIxNDIwNTkiO3M6NzoiY2hhbm5lbCI7YToxOntzOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTt9fQ%3D%3D&
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1. Wanneer kom je als inwoner in aanraking met de gemeente(raad)? 
2. Wat doet een PvdA raadslid? 
3. Hoe werkt de kandidaatstellingsprocedure? 

 
Tijdens de avond delen verschillende PvdA raadsleden hun verhalen, hun successen en 
frustraties, en hun drijfveren om lokaal politiek actief te zijn. Samen met het Centrum voor 
Lokaal Bestuur krijg jij zo in vogelvlucht een indruk wat de lokale PvdA politiek inhoudt. 
 
De stoomcursussen vinden plaats op 25 & 27 mei, en 15 & 17 juni (19:30-21:15), en in-
schrijven kan voor iedere stoomcursus tot één dag van tevoren via deze pagina. Kun je op 
geen van deze data? Dan vind je daar een overzicht van de meest gestelde vragen! 

Zelf interesse in de functie van raadslid? 
De PvdA biedt verschillende mogelijkheden om je politiek verder te ontwikkelen.  

• De Hedy D’Ancona leergang.  
Welke waardevolle kennis en vaardigheden bezit je nu al? En op welke punten zou je je-
zelf willen verbeteren? Vanuit jouw persoonlijke drijfveren en bagage worden je in deze 
leergang handvaten aangereikt zodat jij jouw eigen unieke politieke loopbaan vorm kunt 
gaan geven.  Als je je aanmeldt, kun je in ieder geval al de volgende data in je agenda re-
serveren: 10 april, 15 mei, 26 juni, 18 september, 30 oktober, 27 november. 

• Daarnaast kun je je ook per mail aanmelden voor een oriënterend gesprek met onze 
scoutingscommissie en/of een aantal weken meelopen met PvdA-raadsleden. 

• Verder bieden we geïnteresseerden de mogelijkheid om een kijkje in de keuken van de 
gemeentepolitiek te nemen via een stage. 
Belangstellenden voor een stage kunnen zich melden bij Bart den Uyl, fractie-assistent 
van de PvdA Haarlem (bart_den_uyl@hotmail.com, tel: 0624196277).  
In Heemstede bij Romée Pameijer (r.pameijer@gmail.com, tel: 06-45451426), Bloemen-
daal bij Henk Schell (hal.schell@quicknet.nl, tel: 06-2461953) en in Zandvoort bij Maaike 
Koper (kopermaaike@gmail.com, tel: 06-23636975). 

 

Voorbereidend werk voor de verkiezingsprogramma’s 2022-2026 
Intussen zijn er zes themagroepen bezig met het inventariseren van “bouwstenen” voor de 

PvdA verkiezingsprogramma’s voor Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort. 

Daarbij gaat het vooralsnog over thema’s die regiobreed spelen, zoals: 

1. Duurzaamheid 

2. Economie en werk 

3. Onderwijs, jeugd en sport 

4. Regionale mobiliteit 

5. Wonen en leefbaarheid 

6. Zorg en welzijn 

Het is de bedoeling om uiterlijk 15 mei per thema maximaal vier A4-tjes aan te leveren met 

actiepunten en voornemens voor de lokale verkiezingsprogramma’s. Dit voorwerk wordt rond 

eind mei toegankelijk voor alle leden en belangstellenden van de PvdA Zuid-Kennemerland. 

Zodat andere leden met kennis of expertise op deze terreinen nog aanvullende input kunnen 

leveren of suggesties kunnen doen voor overleg of samenwerking met bepaalde (maat-

schappelijke) organisaties, dan wel informatie over interessante voorbeelden uit andere ge-

meenten kunnen delen. Vanaf medio juni gaan de lokale voorbereidingsgroepen aan het 

werk met het schrijven van de concept verkiezingsprogramma’s voor de vier gemeenten. 

Als je daaraan mee wilt doen, laat het dan weten aan cobykroon@outlook.com.  

 

https://maud.pvda.max.nl/r/6426d4f42493695615b26bdd9?ct=YTo1OntzOjY6InNvdXJjZSI7YToyOntpOjA7czo1OiJlbWFpbCI7aToxO2k6MjI1O31zOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTtzOjQ6InN0YXQiO3M6MjI6IjYwODk4OWZmODQ3NTQyMTEzNjU2MzQiO3M6NDoibGVhZCI7czo2OiIxNDIwNTkiO3M6NzoiY2hhbm5lbCI7YToxOntzOjU6ImVtYWlsIjtpOjIyNTt9fQ%3D%3D&
https://www.pvda.nl/partij/opleidingen/hedy-dancona-leergang-2021/
mailto:daankeiner@gmail.com
mailto:bart_den_uyl@hotmail.com
mailto:r.pameijer@gmail.com
mailto:hal.schell@quicknet.nl
mailto:kopermaaike@gmail.com
mailto:cobykroon@outlook.com
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Themagroep economie en werk zoekt versterking 

Doe je mee? De werkgroep economie is druk aan de slag om ideeën voor het verkiezings-

programma’s 2022 te verzamelen voor de gemeenten uit onze regio.. Daarvoor plannen we 

in mei gesprekken met bijvoorbeeld  FNV, UWV , de Voedselbank, de Industriekring Haar-

lem, de Kansacademie en andere ondernemers en instellingen in de verschillende gemeen-

ten. De ideeën waarmee wij verder willen schrijven we hapklaar op. Zodat de gemeentelijke 

werkgroepen ze vervolgens mee kunnen nemen in hun verkiezingsprogramma’s.  

 

Heb jij ideeën hoe we de lokale economie kunnen versterken? Wil jij meehelpen met die ge-

sprekken? Vind je het leuk om teksten te schrijven? Meld je dan snel aan bij Eva Roggeveen 

(evaroggeveen@gmail.com)  of Arco Verburg (verburgarco@gmail.com). 

 

Agenda en oproepen 
 
11 mei 15:00 uur digitaal debat over RES en Landschap    

 

Dilemma 

Nieuwe huizen, bedrijventerreinen, groen en recreatie, de 

energietransitie, de komende jaren zal de slag om de 

ruimte in onze provincie in volle hevigheid losbarsten.  

 

Hoe gaan we hier op een goede manier mee om?  

Wat gaan we doen?  
In deze eerste sessie zoomen we in de op de Regionale Energie Strategieën (RES’en).  

Als PvdA staan we volledig achter de doelstellingen van de RES'en, maar zoals bij alle grote 

ruimtelijke  ontwikkelingen hoort het bij de rol van de provincie na te denken over de vraag 

hoe deze ontwikkeling zo goed mogelijk kan worden ingepast binnen ons landschap.  

Nu met de oplevering van de RES’en 1.0 belangrijke stappen worden gezet met betrekking 

tot het beantwoorden van de vraag ‘wat en waar’, lijkt het moment aangebroken om met el-

kaar nader stil te staan bij de vraag ‘hoe?’.  

Wanneer is het? 
Dinsdagmiddag 11 mei vanaf 15.00 uur organiseert de Statenfractie van de PvdA Noord-
Holland digitaal een symposium over de RES en de inpassing ervan in het landschap.  
We zouden het zeer op prijs stellen als je met ons wil meedenken. De uitnodiging en de in-
structie hoe u zich kunt aanmelden, kunt u hier vinden: Webinar RES en landschap. 
 

Wie is de contactpersoon? 
De PvdA fractie Noord-Holland, Annette de Vries en Sonja Kagie, aanmelden graag 
via een mailtje aan: kagies@noord-holland.nl 

  

mailto:evaroggeveen@gmail.com
mailto:verburgarco@gmail.com
https://noordholland.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/346/2021/04/Webinar-RES-en-landschap.pdf
mailto:kagies@noord-holland.nl


8 
 

9 juni 19:30 uur Provinciale bijeenkomst jongeren en duurzaamheid 
Wat gaan we doen?  

Op 9  juni gaan jongeren op initiatief van de PvdA Noord-Holland 

in gesprek over de duurzaamheid. Aan de hand van de Regio-

nale Energiestrategie wordt besproken wat jongeren belangrijk 

vinden op dit gebied en hoe zij beter bij de formele politiek be-

trokken kunnen worden. De bijeenkomst wordt georganiseerd in 

samenwerking met de politieke jongerenorganisaties van PvdA, 

VVD, D66, GroenLinks, CDA en Partij voor de Dieren.  

Het onderwerp wordt ingeleid door de voor dit onderwerp verant-

woordelijke gedeputeerde, Edward Stigter en vertegenwoordi-

gers van energiebedrijf Vattenfall. Daarna zullen de deelnemers 

onder leiding van vertegenwoordigers van de organisatie Jong 

RES met elkaar in gesprek gaan.  

Volksvertegenwoordigers die bezig zijn met het onderwerp worden van harte uitgenodigd om 

te luisteren naar de inbreng van de jongeren.  

Wanneer is het? 
De bijeenkomst zal op woensdag 9 juni vanaf 19:30 uur plaatsvinden. Geïnteresseerde jon-

geren kunnen deze avond alvast vrij houden, waarna precieze informatie nog volgt. Voor nu 

gaan we uit van een digitale bijeenkomst.  

Wie is de contactpersoon? 
Voor aanmelding of vragen kun je contact opnemen met tim.wagelaar@noord-holland.nl. 

Terugblik HAARfijn debat #5  
In de HAARFIJN debatreeks vond op 13 april 2021 een bijeen-
komst (online) plaats over gendergerelateerd geweld, met me-
dewerking van: Aleid van den Brink, voormalig directeur van 
Blijf Amsterdam, Ibrahim Yerden, gemeenteraadslid in Haarlem, 
onderzoeker en auteur van onder andere: “Families onder druk” 
Huiselijk geweld in Marokkaanse en Turkse gezinnen (2008) en 
“Schaamte en Strategisch handelen” Opvoeding in Marokkaanse 
en Turkse gezinnen (2010) en Jiska Vijselaar, lid van Soropti-
misten Zuid-Kennemerland, die jaarlijks een internationale 
campagne organiseren om geweld tegen vrouwen uit te bannen.  

 
Je kunt hier de livestream van dit debat terugkijken. Een aantal conclusies: 

• Huiselijk geweld is helaas van alle tijden en komt in alle sociale klassen voor. De eer-
ste “Blijf van mijn lijf” huizen werden al in 1974 opgericht. Sinds 2005 is Veilig thuis 
opgericht, het regionaal advies- en meldpunt huiselijk geweld en kindermishandeling. 
Het stoppen van huiselijk geweld is een zaak van lange adem, zo constateerde het 

Verwey-Jonker Instituut in een onderzoek uit 2020 o.a. uitgevoerd in Kennemerland.  
• Vrouwen zijn vaker slachtoffer van huiselijk geweld dan mannen. Geweld tegen vrou-

wen komt voort uit verschillen in machtsverhoudingen en genderongelijkheid. Dat 
vraagt -aldus het College voor de Rechten van de Mens, een genderspecifiek beleid. 

• Van belang is dat er lokaal meer aandacht komt voor geweld en onveiligheid, zodat 

meisjes en vrouwen er zich bewust van worden dat ze niet de enige zijn. Bewustwor-

ding is belangrijk. Economische onafhankelijkheid kan een belangrijke voorwaarde 

zijn, maar is niet altijd afdoende. De gevoelsafhankelijkheid van familie en eigen 

groep speelt een belangrijke rol. Vrouwen betalen een enorme prijs als ze de ge-

meenschap waarvan ze onderdeel uitmaken loslaten.  

http://www.jongres.nl/
http://www.jongres.nl/
mailto:tim.wagelaar@noord-holland.nl
https://www.youtube.com/watch?v=uy8T_GzInd0
https://veiligthuis-ken.nl/
https://www.verwey-jonker.nl/wp-content/uploads/2020/11/Factsheet-bij-eindrapport-kan-huiselijk-geweld-en-kindermishandeling-echt-stoppen.pdf
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• Het gesprek over geweld en veiligheid moet van onderaf en structureel opgepakt wor-

den. En niet alleen op slachtoffers gericht. Zowel bewustwording als onderlinge soli-

dariteit en het opbouwen van vertrouwen is heel belangrijk. 

• Hoe kunnen we de politiek te beïnvloeden? Het zou prachtig zijn als Haarlem of de 

regio Zuid-Kennemerland een goede naam krijgt als vrouwvriendelijke stad of regio. 

Meer dan tot nu toe moet de PvdA contact zoeken met zelforganisaties. Beginnen 

met de vrouwengroepen en het onderwerp bespreekbaar maken. Genoemd worden 

Wereldkeuken en voetbalclubs. 

• Veiligheid op straat is een goede invalshoek, omdat iedereen, van alle leeftijden, daar 

mee te maken heeft. Afgesproken wordt om, samen met welzijnsorganisatie Dock en 

de zelforganisaties in Schalkwijk een vrouwenschouw organiseren. Zodat de door 

vrouwen als onveilig ervaren plekken geïdentificeerd kunnen worden en waar nodig 

worden aangepast (bijvoorbeeld betere verlichting, minder groen). We gaan ervoor 

en nodigen geïnteresseerde vrouwen uit Schalkwijk graag uit om mee te doen! 

Wie is de contactpersoon? 
Barbara van Balen. (barbara@barbaravanbalen.nl)  

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
25 en 27 mei 19:30 uur stoomcursus: wil jij raadslid worden? 

2  juni  20:00 uur Algemene Ledenvergadering 

8 juni  20:00 uur Haarfijn debat#6 

9 juni  19:30 uur Provinciaal debat jongeren en duurzaamheid 

15 en 17 juni 19:30 uur stoomcursus: wil jij raadslid worden?  

17 november  20:00 uur Algemene Ledenvergadering 

15 december 20:00 uur Algemene Ledenvergadering 

 

 
Herhaalde oproep   Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 

Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om diverse rede-
nen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met overheids- of semi-
overheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
Het ombudsteam is, ook in de Coronatijd, bereikbaar via telefoonnummer 06 8214 6612 of 
emailadres, ombudsteam@pvdahaarlem.nl  
 
Na de Coronatijd gaan we weer ons spreekuur houden op vrijdagmorgen van 10-12 uur in 
het clubhuis. Intussen hebben wij een onderbezetting gekregen in ons team. Drie collega’s 
hebben, na jarenlang met groot inzet gewerkt te hebben voor onze cliënten, zich genood-
zaakt gevoeld om met dit werk te stoppen. De redenen zijn divers, maar de onderlinge sa-
menwerking is al die jaren uitstekend geweest.  
 
Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombudsteam. Dan kunnen we weer 
twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat wij altijd ons werk doen, sa-
men met een collega. 
Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Remmelt van Veelen. 
 

 

mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
mailto:ombudsteam@pvdahaarlem.nl
mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
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Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

 

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen!  

Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-

voort, of je lid bent van de PvdA of niet. Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl 

of bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons 

clubhuis aan de Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. Op onze website vind je meer informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen, het PvdA ombudsteam en 
de laatste info over de activiteiten! Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun 
tonen door een bedrag over te maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. 
PvdA o.v.v. activiteiten- en campagnebudget Zuid-Kennemerland. 
 

mailto:cobykroon@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/

